
Protokół Nr LXXXIII/2024 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 6 marca 2024 r. 
Posiedzenie LXXXIII Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej budynku 
Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 6 marca  2024 r. o godzinie 9.20. 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady sesji, poinformowała, że 
obrady są transmitowane i nagrywane, przywitała zebranych gości.   
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  na podstawie sprawdzenia quorum uznała 
za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 
sesji było 14 radnych. 
  

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.  Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 stycznia 2024 roku. 
5.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 23 lutego 2024 roku. 
6.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Ćmielów na lata 2024 - 2027”. 
7.      Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ćmielowa z dnia 
06.02.2024 r. 
8.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia 
wydatków na leki poniesionych przez mieszkańców Gminy Ćmielów na rok 2024”.  
9.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Ćmielów „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2024.  
10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 
2024 roku”.  
11.  Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  
12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu stanowiącego własność 
Gminy Ćmielów 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ćmielów oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego.  



14.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego 
na dofinansowanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi 
powiatowej nr 1637t w msc. Ruda Kościelna” 
15.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2024 r.   
16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXI/539/2024 z dnia 29 stycznia 2024 
r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2024-2037. 
17.  Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
18.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
19.  Wolne wnioski. 
20.  Sprawy różne. 
21.  Zamknięcie obrad Sesji. 
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Paszyński złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu „podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej 
w Ćmielowie Pani Krystynie Zdonek do udzielenia przez nią pełnomocnictwa adwokatowi – 
radcy prawnemu do reprezentowania Rady Miejskiej w Ćmielowie przy toczącego się 
postępowania w sprawie fikcyjnego zatrudnienia w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie 
dwóch osób w celu osiągnięcia korzyści majątkowej i działania tym na szkodę interesu 
publicznego”.  
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek Radnego 
Piotra Paszyńskiego o “Wprowadzenie zmiany do porządku obrad poprzez dodanie punktu 
"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w 
Ćmielowie Pani Krystynie Zdonek do udzielenia przez nią pełnomocnictwa adwokatowi - 
radcy prawnemu do reperezentowania  Rady Miejskiej w Ćmielowie przy toczącego się 
postępowania w sprawie fikcyjnego zatrudnienia w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie 
dwóch osób w celu osiągnięcia korzyści majątkowej i działania tym na szkodę interesu 
publicznego."  
Wniosek został przyjęty – 9 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”   
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek obrad 
po wprowadzeniu zmian. 
 
1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.  Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 stycznia 2024 roku. 
5.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 23 lutego 2024 roku. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w 
Ćmielowie Pani Krystynie Zdonek do udzielenia przez nią pełnomocnictwa adwokatowi - radcy 
prawnemu do reprezentowania  Rady Miejskiej w Ćmielowie przy toczącego się postępowania 
w sprawie fikcyjnego zatrudnienia w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie dwóch osób w celu 
osiągnięcia korzyści majątkowej i działania tym na szkodę interesu publicznego. 
7.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Ćmielów na lata 2024 - 2027”. 



8.      Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ćmielowa z dnia 
06.02.2024 r. 
9.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia 
wydatków na leki poniesionych przez mieszkańców Gminy Ćmielów na rok 2024”.  
10.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Ćmielów „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2024.  
11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 
2024 roku”.  
12.  Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  
13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu stanowiącego własność 
Gminy Ćmielów 
14.  Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ćmielów oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego.  
15.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego 
na dofinansowanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi 
powiatowej nr 1637t w msc. Ruda Kościelna” 
16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2024 r.   
17.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXI/539/2024 z dnia 29 stycznia 2024 
r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2024-2037. 
18.  Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
19.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
20.  Wolne wnioski. 
21.  Sprawy różne. 
22.  Zamknięcie obrad Sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad.   
 
Porządek obrad został przyjęty – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw” 1 głos „wstrzymujący się”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
Ad. 4.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 stycznia 2024 roku. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół był wyłożony 
do zapoznania się z jego treścią. Zapytała czy są uwagi co do protokołu. 
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 stycznia 2024 roku.   
 



Protokół został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
Ad. 5.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 23 lutego 2024 roku. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół był wyłożony 
do zapoznania się z jego treścią. Zapytała czy są uwagi co do protokołu. 
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 23 lutego 2024 roku.   
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej 
w Ćmielowie Pani Krystynie Zdonek do udzielenia przez nią pełnomocnictwa adwokatowi - 
radcy prawnemu do reperezentowania  Rady Miejskiej w Ćmielowie przy toczącego się 
postępowania w sprawie fikcyjnego zatrudnienia w Urzędzie Miasta i Gminy w Ćmielowie 
dwóch osób w celu osiągnięcia korzyści majątkowej i działania tym na szkodę interesu 
publicznego. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek poinformował, że nie chce być stroną w tym postępowaniu 
i dlatego nie będzie brał udziału w tym głosowaniu.  
 
 
 
 
Uchwała została przyjęta – 8 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 4 
radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.  
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Gminy Ćmielów na lata 2024 - 2027”. 
 
 
Pracownik Urzędu Miasta i Gminy Katarzyna Stan przedstawiła projekt uchwały. 
 
 
Uchwała została podjęta – 11 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 



 
 
 
 
Ad. 8.      Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ćmielowa z dnia 
06.02.2024 r. 

 

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Ćmielowie. Komisja po zbadaniu i analizie skargi zawnioskowała o uznanie ją 
za bezzasadną.  

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska odczytała wyjaśnienie Burmistrz Ćmielowa w 
sprawie skargi.   

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego w zakresie 
zmniejszenia wydatków na leki poniesionych przez mieszkańców Gminy Ćmielów na rok 
2024”. 
 
Kierownik OPS Agnieszka Sobańska przedstawiła projekt uchwały.  
 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Ćmielów „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 
 
 
Kierownik OPS Agnieszka Sobańska przedstawiła projekt uchwały.  
 
 
Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz poprosiła aby informacja o programie „Korpus 
Wsparcia Seniorów” była umieszczona na tablicach ogłoszeń.  
 
Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska przedstawiła szczegóły programu „Korpus 
Wsparcia Seniorów” oraz „Programu osłonowego w zakresie zmniejszania wydatków na leki 
poniesionych przez mieszkańców Gminy Ćmielów na rok 2024”.  
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”.  
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
 



Ad. 11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów 
w 2024 roku”.    
  
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
przedstawił projekt uchwały.  
 
Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła poprosił aby w gazecie wydawanej przez gminę Ćmielów 
pojawiła się informacja wzywająca właścicieli psów do pilnowania ich i nie wypuszczania poza 
posesję.  
 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”. 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
Ad. 12.   Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 
regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska przedstawiła projekt uchwały.  
 
Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz poinformowała, że rozmawiała z ludźmi handlującymi 
na targu i ulica, która prowadzi do placu jest zbyt wąska. Dodała, że jeżeli tak dużo jest robione 
w Domu Kultury to gmina powinna też zająć się placem targowym i postawić tam na przykład 
zadaszenie.  
 
Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że nie wszystko da się zrobić od razu. 
Podkreśliła, że rozumie, iż cały czas są potrzeby na jakieś działania. Dodała, że gmina chciała 
wykupić działkę pod plac targowy ale właściciel podniósł kwotę jej sprzedaży do zbyt dużych 
kosztów. Podkreśliła, że gmina nie może wykonać żadnych nakładów finansowych na przykład 
na zadaszenie na nie swoim gruncie. Zasugerowała aby zwołać komisję rozwoju 
gospodarczego i porządku publicznego w celu dyskusji nad miejscem pod plac targowy.  
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
 
Ad. 13.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu stanowiącego 
własność Gminy Ćmielów 
 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
przedstawił projekt uchwały.   
 
 



Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za” 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ćmielów oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 
przedstawił projekt uchwały.  
 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za” 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Ostrowieckiego na dofinansowanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej 
rozbudowy drogi powiatowej nr 1637t w msc. Ruda Kościelna” 
 
 
Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  
 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za” 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2024 
r.   
 
 
Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  
 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za” 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXI/539/2024 z dnia 29 stycznia 
2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2024-2037. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  
 



 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za” 
/Protokół z głosowania – załącznik/ 
 

Ad. 18. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od 
29.01.2024 r. do 04.03.2024 r. 

 

Ad. 19. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że w okresie od 29.01.2024 
r. do 05.03.2024 r. wpłynęły 3 interpelacje Radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. Interpelacje 
złożyli: 
-Radny Jerzy Sykała złożył 1 interpelację, na którą została udzielona odpowiedź 
-Radna Halina Wójtowicz złożyła 2 interpelację. Na interpelację z dnia 25.02.2024 r. została 
udzielona odpowiedź, na interpelacje z dnia 4 marca 2024 r. termin odpowiedzi mija 18 marca 
2024 roku.  

 

Ad. 20. Wolne wnioski. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek ponownie złożył wniosek w sprawie zakazu naklejania na 
przystankach i drzewach plakatów wyborczych.  

 

Mieszkaniec Gminy zwrócił uwagę na to, że na poprzedniej sesji rada miejska podniosła opłatę 
z tytułu tzw. dodatków opiekuńczych na bardzo wysoką kwotę. Nadmienił, że gmina Ćmielów 
jest bardzo droga pod względem opłaty za wodę a jej jakość nie jest odpowiednio wysoka. 
Następnie poruszył kwestię ogrzewania i dopłat na ogrzewanie, zapytał dlaczego gmina na to 
nie reaguje.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że budynek bloku nr. 4 nie 
jest pod władzą gminy i rady miejskiej, ponieważ to jest spółdzielnia, która ma własny zarząd.  

Kierownik OPS Agnieszka Sobańska odpowiedziała mieszkańcowi gminy, że wzrost płatności 
za usługi opiekuńczy spowodowany był tym, że kwoty nie podnoszono od 2007 roku oraz 
ogólnym wzrostem wydatków  

Kierownik SZWiGK Jarosław Wilczyński odpowiedział, że nie wie skąd mieszkaniec gminy 
wziął taką cenę wody, ponieważ jest ona inna niż została przez mieszkańca podana.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że rozumie mieszkańca, ale gmina pomimo 
prób nawiązania kontaktu ze spółdzielnią nic nie może zrobić.   



Radny Powiatu Ostrowieckiego Mirosław Rogoziński poruszał temat pozyskanych środków 
dla kościoła.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa  powiedział, że rada nadzorcza spółdzielni Ćmielów jest 
zdominowana przez Pana Prezesa i żeby sprostać problemom wcześniej wypowiadającego się 
mieszkańca gminy należałoby zmienić radę nadzorczą lub ewentualnie Pana Prezesa.  

Dyrektor SZWiGK Jarosław Wilczyński podkreślił, że woda w Ćmielowie jest sprawdzana i 
badana i spełnia wszystkie wymagania.  

 

Ad. 21. Sprawy różne.  

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz podziękowała za pozytywne przychylenie się co do 
jej interpelacji dotyczących kawałka drogi na ulicy Wałowej i Mostowej oraz opuszczonego 
domu na ulicy Staszica.   

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła jakie podjęła działania dotyczące 
niebezpiecznych miejsc na terenie gminy.  

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła złożył wniosek o nieuchwalanie Funduszu Sołeckiego na rok 
2025.  

Sołtys Andrzej Mikołajek zapytał czy wniosek Radnego Jacka Bryły ma być na stałe czy na jakiś 
okres czasu. 

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła odpowiedział, że ma to być jedynie zawieszenie aby 
pozyskać środki na pilne do wykonania zadania w gminie.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała nadmienił, że nawoływał już do zwołania spotkania rady z 
sołtysami w sprawie funduszu sołeckiego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wtrąciła, że przed sesją, na której będzie 
poddawany pod głosowanie Fundusz Sołecki będzie spotkanie z sołtysami.   

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poruszył temat przekazania pełnomocnictwa 
Przewodniczącej Rady Miejskiej Krystynie Zdonek do udzielenia mecenasowi pełnomocnictwa 
do reprezentowania gminy w sprawie toczącego się postępowania w Prokuraturze w Busko-
Zdroju. Dodał, że Rada jeżeli jest stroną w postępowaniu to ma pewne zobowiązania.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek nawiązał do funduszu sołeckiego. Powiedział, że sołtysi 
mają pełne prawo do wymagania tego zadania, ale radni muszą się pochylić nad tym czy środki 
z funduszu sołeckiego nie będą konieczne do prawidłowego funkcjonowania gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powtórzyła, że Fundusz Sołecki będzie 
jeszcze omawiany podczas spotkania z sołtysami. Dodała, że Fundusz Sołecki poparła Pani 
Burmistrz.  

Mieszkaniec Gminy Michał Chamela poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na wniosek o 
udzielenie informacji publicznej przez co będzie musiał złożyć skargę na Panią Burmistrz.  



Ad. 22. Zamknięcie obrad sesji 

Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 14.36. 
Protokołował: Paweł Bajerczak - obsługa organów gminy 
 
        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                 /-/ Krystyna Zdonek 

 

 

  

 


